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Posezení s důchodci 
 
Kulturní a školská komise při obecním úřa-

du, připravila posezení s důchodci, kde bude hrát 
k tanci i poslechu „Taneční hudba OK STYL“ – 
Lenka a Lubomír Páslerovi z Náchoda.  

Posezení se koná v kulturním domě 
 
  25. listopadu 2005   od  17.00 hod. 
Na posezení jsou zváni nejen důchodci se 

svými manžely, ale také široká jetřichovská veřejnost, kterým je blízký hudební žánr 60-tých 
let nebo “písničky z babiččiny krabičky“. Pro účastníky bude zajištěno občerstvení. Svoz 
účastníků akce bude zajištěn hasičským dopravníkem.   

Snahou organizátoru bude také připravit promítnutí některých záběrů z oslav 750 let zalo-
žení Jetřichova a výstavku foto s možností objednávek. 

      
Posvícenská zábava  
Místní organizace hasičů připravila již tradiční 

„Posvícenskou zábavu“ a jak jinak než opět s 
vepřovými hody. K tanci a poslechu bude hrát taneč-
ní orchestr META z Trutnova. Zábava se koná    
  12. listopadu 2005 v kulturním domě 
Přijďte se pobavit a zatančit si. Srdečně zvou pořada-
telé 
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Zápis z veřejného zasedání OZ v Jetřichově ze dne 13.10.2005 

 
Program jednání : 1. Kontrola usnesení z veřejného zasedání 20.06.2005 
   2. Zpráva předsedy finančního výboru 
   3. Zpráva př.stavební komise 
   4. Prodej pozemků 
   5. Zpráva starosty 
   6. Diskuze 

 
1. Kontrola usnesení z veřejného zasedání 20.06.2005 
Byla provedena kontrola usnesení z veřejného zasedání ze 20.06.2005. Usnesení bylo ve všech bodech 
splněno bez připomínek. 
 2.  Zpráva předsedy finančního výboru 
Předseda finančního výboru předložil OZ výsledek hospodaření obce k 13.10.2005.  
Výsledek hospodaření je přílohou zápisu. 
 3.  Prodej pozemků 
Starosta obce předložil OZ požadavek Jiřího a Marie Andršových k zakoupení pozemku č.44/2 na kú 
Jetřichov a požadavek p.Školníka J.ml spolu se Seidlem R. na zakoupení pozemku č.120 rovněž na kú 
Jetřichov. p.Školník předložil záměr využití pozemku ke stavbě srubu, p. Seidl Radek se jednání nezú-
častnil. Podle informace p.Seidlové (matky žadatele), chce pozemek využít v budoucnu ke stavbě 
rod.domku.  
Vzhledem k těmto skutečnostem OZ odsouhlasili odprodej pozemku manželům Andršovým za cenu 10,-
Kč/1 m2 . Naproti tomu se OZ nedohodli k odprodeji pozemku č.120 (Hlasování: 3 členové OZ souhlasili 
pro odprodej p. Školníkovi ml., 2 OZ pro odprodej p.Seidlovi R. a 2 OZ se zdrželi hlasování). Vzhledem 
k nedohodě byl podán návrh na prodej obálkovým způsobem). Pro tento způsob prodeje budou navržena 
pravidla prodeje a zveřejněna ve vývěsní skříňce obce. 
4. Zpráva starosty 
Starosta informoval o nabídce fi.Strabag, Rychnov nad Kněžnou pro opravu komunikace z „Bělidla“ kři-
žovatky ve směru na Meziměstí za cenu 800.000,-Kč. Komunikace by měla být provedena do konce 
let.roku. Podle vyjádření starosty obce je nabídka lukrativní ze dvou důvodů : obec má v současné době 
na opravu finanční prostředky a v dalších letech by oprava mohla být i značně dražší. Dále informoval o 
možnosti zakoupení sněhové frézy od fi Mounfeld za cenu 52.000,-Kč s podmínkou každoročního bez-
platného servisu čímž se získá i 45 l benzinu. 
Je nutné provést doplnění veřejného osvětlení u komunikace ke Koňarikovým. 
 Dále starosta poděkoval těm občanům, kteří se jakkoliv podíleli na zdárném průběhu oslav k 750 letům 
založení obce. Zejména poděkoval organizaci hasičů, kteří mimo přípravy soutěže o pohár starosty, zajis-
tili i výrobu a nátěr parketu. Nutno dodat, že oslavy proběhly ve velmi pěkné atmosféře čemuž dopomoh-
lo i počasí. Současně předložil k nahlédnutí fotky z přebírání dekretu od předsedy poslaneckého sněmu 
p.Zaorálka Lubomíra, kterého se osobně zúčastnil. 
5. Diskuse 

 
- V diskusi vystoupila i ředitelka Z a M školy, která seznámila zastupitele s kritickou situací se zachová-
ním školského zařízení. S napětím se očekávalo zahájení nového školního roku s tím aby nepřišlo do 
školy méně než 6 děti. Podle demografického vývoje na příští rok navštěvuje MŠ 5 předškoláků místních 
a 11 z okolních vesnic. Naší snahou bude přesvědčit rodiče těchto dětí, aby pro školní rok 2005-2006 při-
šli k zápisu do zdejší školy.  
- p.Kotyzová-účetní školského zařízení, přednesla rozpočet platný do konce letošního roku a přehled 
nutných výdajů na ZŠ a MŠ. 
- Falta seznámil přítomné s přípravou posezení s důchodci na kterém by měli hrát k poslechu a tanci 
manželé Páslerovi z Náchoda. Akce se uskuteční na konci listopadu. Pokud se podaří zhotovit přehled 
foto z oslav, proběhlo by promítání na velké plátno před začátkem posezení. 
- Školník ml. vznesl dotaz, zda bude i nadále vycházet JZ.  
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- Valtera  M. měl připomínku k regulaci potoka, který je již z velké části zanešen a v případě velkých 
dešťů by mohl nadělat problémy na soukromých pozemcích. 
- Novák se dotazuje, zda by nebylo možné pokračovat s výstavbou chodníků od Mervartových 
k Domáňům. Dále požaduje zveřejnění komu se povoluje nebo zamítá stavba či pokácení stromů. 
- Koňarik  připomněl, že by se mělo uvažovat s výstavbou bytů pro staré občany, kteří by tak uvolnili by-
ty pro mladé rodiny. 
- Leier předeslal také připomínku k možnosti výstavbě rodinných domků pro mladé zájemce. 
- Kouba se pozastavil nad skutečností hlasování o odprodeji pozemků. V OZ by měli jít osobní zájmy 
stranou a zastupitelé by měli hlasovat podle toho kdo je a nebo není pro obec více prospěšný.  
- Všeobecně byla vznášena připomínka k chování některých mladých, ničení zařízení a nepořádku na au-
tobusových zastávkách. Mělo by se zvažovat jak zajistit vyhovující prostor pro mládež, kde by se mohla 
soustřeďovat při různých sportovních aktivitách. Dospělí by měli při zjištění některých nedostatků sdělit 
tuto skutečnost rodičům.  
 
Na všechny dotazy a připomínky byla dána odpověď.   
 
Usnesení z veřejného zasedání OZ v Jetřichově ze dne 13.10.2005.  
OZ  bere na vědomí  výsledek hospodaření a souhlasí s přidělením finanční částky  200.000 tis.Kč na 
provoz školského zařízení a na mzdy za chybějící žáky. Rozdělení částky na mzdy a na provoz školského 
zařízení je přílohou k zápisu. 
OZ  souhlasí s úpravou rozpočtu dle návrhu předneseného finančním výborem a s navýšením na zhoto-
vení obecních symbolů na 150.000,-Kč 
OZ  bere na vědomí zprávu předsedy stavební komise, která je přílohou k zápisu 
OZ  souhlasí s prodejem pozemku č.44/2 o výměře 68m2 manželům Andršovým za cenu 10,-Kč á 1m2 
OZ   nesouhlasí s prodejem pozemku č.120 (žádost o odkup p.Školník J.ml a p. Seidl R.) a navrhuje 
provést prodej obálkovým systémem. K tomuto prodeji budou navržena OZ na mimořádném zasedání 
pravidla prodeje, která budou zveřejněná ve vývěsní skříňce obecního úřadu. (Hlasování o prodeji : 3x 
pro prodej, 2x proti prodeji a 2x zdržení se hlasování) 
OZ  souhlasí s opravou místní komunikace na „Bělidle - od křižovatky ve směru na Meziměstí dle ná-
vrhu STRABAG , Rychnov nad Kněžnou za cenu 800.000,-Kč. 
OZ  souhlasí s nákupem „Sněžné frézy“ za cenu 52.000,-Kč 
OZ  souhlasí s podpisem smlouvy na dotaci 175.000,-Kč od KÚ v Hradci Králové, na inženiring sklád-
ky „Pasa“, což je 70% z celkové částky a 30% bude použito ze zdrojů obce. 
 
 
  Rozpis lékařů na stomatologickou službu 

 
05. –06.11. MUDr. Slezáková Alena            Poliklinika Broumov.  491 523 607 
12. –13.11. MUDr. Neoral Ludvík  17.listopadu Police n.Metují 491 541 654 
17. 11.        MUDr. Kopecký Jaromír  17.listopadu Police n.Metují      491 543 543 
19. –20.11. MUDr. Kapitán Libor           ZS Meziměstí   491 582 381 
26. –27.11. Bc.J.N. Ogriščenko – dentista    ZS Veba Olivětín 66  491 502 425 
03. –04.12. MUDr. Ogriščenko Vjačeslav ZS Veba Olivětín 66   491 502 425 
10. –11.12. MUDr. Růžička Ladislav  Poliklinika Broumov  491 521 839 

 
Služba je zajištěna v době od 9.00 do 11.00 hod. 

 
                    Nezapomeňte  na svoz popelnic v měsíci listopadu a prosinci 2005 

 
Listopad 07.11.05 a 21.11.05   
Prosinec 05.12.05 a 19.12.05   
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                         Společenská kronika 
 
 
 
       Významné výročí oslaví tento měsíc manželé Jaroslava a Josef Novákovi z Jetřichova 26,  
        kdy si společně před 50 lety před vstupem do manželství řekli své“ANO“. 
       A tak 5.11.2005 si opět tuto událost připomenou před starostou obce při příležitosti 
                                                             Zlaté svatby 
                     kterou připravil sbor pro občanské záležitosti při OÚ v Jetřichově.  
 
               Manželům Novákovým přejeme, aby ve spokojeném životě oslavily také svatbu  
                                       diamantovou za dalších 25 let společného života        
 
 
         V tento slavnostní den 5.11.2005 také připravil SPOZ pro nově narozené jetřichováky  
 
                                              V í t á n í  o b č á n k ů 
 
                              Staňka Aleše a Michala   z Jetřichova 137 
                              Šálu Filipa                       z Jetřichova 178 
                              Zeleného Ondřeje            z Jetřichova         a 
                              Machovou Vanesku         z Jetřichova 20 
 
           Krásného věku se také dožívá paní Pinkavová Anna, která oslaví 28. listopadu již své  
                                                              93 výročí narození. 
 
Naší oslavenkyni přejeme hodně zdraví, štěstí a spokojenosti do dalších let a nově narozeným 
dětem krásný a bezstarostný vstup do nového života.  
 
                  ================================================= 
 
          Blíží se konec roku, kdy je možnost výpovědi z povinného ručení motorových vozidel a 
přihlásit se u jiné pojišťovny. Česká podnikatelská pojišťovna Vám nabízí velmi zajímavé 
ceny z povinného ručení, ale i zajímavé havarijní, životní a majetkové pojištění.  
               Podrobnější informace můžete získat na telefonu 724 224 960 nebo přímo v kanceláři 
ČPP v Broumově – prodejna Eurotel a výroba klíčů. 
           Blíží se období vánoc a jistě by jste si chtěli dát pěkný dárek pod stromeček nebo potěšit 
své blízké. Pokud se Vám nedostává dostatek finančních prostředků máme pro Vás řešení ve 
formě úvěru. Půjčka je neúčelová a neplatí se žádné poplatky předem ani poplatky za vedení 
účtu. Splatnost 12 – 36 měsíců. Splácení je bezhotovostní srážkou ze mzdy nebo inkasem z účtu. 
Podrobnější informace získáte rovněž na tel. 724 224 960. 
              
 
                              Vydává kulturní, školská a sociální komise při OÚ Jetřichov nákladem 200 ks 

Informace a příspěvky na tel. 491 582 425, 724 224 960 nebo elektronickou poštou na jetrichov@tiskali.cz,  
případně : falco-vyroba@cbox.cz 

                                                                                www.jetrichov.cz 


